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Merknader: 
Ingen merknader til innkalling og saksliste. enst. godkjent 
  
Nordavind Utvikling AS orienterte om bolisosial plan og boligpolitisk plan. 
Kommune psykolog Ragnar Blikfeldt orienterte. 
 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka er i 
samsvar med det som ble vedtatt på møtet.     
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PS 7/20 Referatsaker 

 
 

Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 14.09.2020:  

 
 

Rådmannen orienterer 

 Ragnar Blikfeldt forteller om kommune psykologstillingen. 

 Kjell Sverre Myrvoll informerer om boligsosial plan og boligpolitisk plan.  
o Informasjon om boligplan.  

 Innspill: 

 Ambisiøst å tilby flere boligtyper å velge mellom. 
 I hvilken grad har kommunen tatt høyde for å styre integrering og blanding av 

mennesker med forskjellige utfordringer. Herunder adkomstmuligheter for 
personer med bevegelseshemninger. 

 Boligplanene må henge sammen med hvor folk vil bo, hvorfor bor det folk i 
Nord Norge (Livsgrunnlag, næringsutvikling). 

 Vegstandarden spesielt fylkesveiene er dårlige, de kommunale veiene er greie. 
Dette er ikke gunstig for pendlersituasjoner. 

 Infrastruktur er viktige virkemidler for tilrettelegging for bedriftene. Herunder 
gang- og sykkelveier. 

 Invitasjon til Dyrøyseminaret delt ut. 

 Det bør sendes ut en egen innkalling til RFF til den 22.sept 
angående  Dyrøyseminaret. Eldreråd og RFF uttaler seg samstemt. 

Referatsakene tas til orientering. Enst. vedtatt 

 

 
 

Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 14.09.2020  

Referatsakene tas til orientering.  

PS 8/20 Inntreden i Astafjordlegen 

 

Rådmannens innstilling: 

Dyrøy kommune trer inn i Astafjordlegen i henhold til vedtak på 13 punkter (vedlagt). 
 
 

Behandling i Eldrerådet – 09.09.2020:  

 
 

Kommunalsjef helse og omsorg orienterte. 
  
Omforent forslag til vedtak: 
Dyrøy eldreråd er fornøyd med legedekning 5 dager pr. uke her på Dyrøy legekontor. 
Vi går ut fra at det blir legedekning på Dyrøy legekontor også i ferietiden. 



Dyrøy eldreråd støtter forslag om å tre inn i Astafjordlegen. 
  
Enst . vedtatt. 
  
 
 

Vedtak i Eldrerådet  – 09.09.2020  

Dyrøy eldreråd er fornøyd med legedekning 5 dager pr. uke her på Dyrøy legekontor. 
Vi går ut fra at det blir legedekning på Dyrøy legekontor også i ferietiden. 
Dyrøy eldreråd støtter forslag om å tre inn i Astafjordlegen. 

 

Rådmannens innstilling: 

Dyrøy kommune trer inn i Astafjordlegen i henhold til vedtak på 13 punkter (vedlagt). 
 
 

Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 14.09.2020:  

 
 

Omforent forslag til vedtak: 
Rådet anbefaler å samle legetjenesten en vei, slik at samarbeidet mellom de forskjellige legetjenesten 
kan foregå mest mulig sømløst.  

Enst. vedtatt 

 
 

Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 14.09.2020  

Rådet anbefaler å samle legetjenesten en vei, slik at samarbeidet mellom de forskjellige legetjenesten 
kan foregå mest mulig sømløst. 

PS 9/20 Forvaltningsrevisjonsprosjektet 

 
 

Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 14.09.2020:  

Omforent forslag til vedtak: 

Kommentarer fra RFF 

1. Grunnlag for evaluering av tjenesten kun tre måneder etter at samarbeidet med Dyrøy er 
terminert, blir sannsynligvis for tynt. Utprøvingstiden bør utvides for å gi et godt nok bilde av 
situasjonen.   

2. Forutsetningen for å sette inn ekstra sykepleier- ressurs må være at dette frigjør legeressurser 
for å få ned ventetid på konsultasjoner.  

3. Sammenfaller med punkt 1. 

 
 

 
 

Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 14.09.2020  



Kommentarer fra RFF 

1. Grunnlag for evaluering av tjenesten kun tre måneder etter at samarbeidet med Dyrøy er 
terminert, blir sannsynligvis for tynt. Utprøvingstiden bør utvides for å gi et godt nok bilde av 
situasjonen.   

2. Forutsetningen for å sette inn ekstra sykepleier- ressurs må være at dette frigjør legeressurser 
for å få ned ventetid på konsultasjoner.  

3. Sammenfaller med punkt 1. 

 


